
Reactie op nota van wijziging wet regulering sekswerk 

 

Met de invoering van een vergunning voor elke sekswerker, ook voor de sekswerker die met een 
vergund bedrijf samenwerkt, slaat de overheid de plank volledig mis. De invoering zal dan ook alleen 
effect hebben voor de vergunde bedrijven die nu al een tekort hebben. 

 De financiële voordelen zijn groot om ongeregistreerd te werken. Door het internet, mobile 
telefonie en mobiliteit van de individuele sekswerker is het onmogelijk om dit onder controle te 
krijgen en de pakkans door de Belastingdienst klein. Zeker nu het onvergunde sekswerk niet strafbaar 
zal worden gesteld zal menigeen het toch al geringe risico nemen. Met deze invoering stimuleert de 
overheid de uitbuiting die men eigenlijk wil bestrijden.  Inmiddels is wel vast komen te staan dat er in 
de vergunde bedrijven haast geen misstanden worden geconstateerd en juist in het ongeregistreerd 
werken de problemen zitten.   

Centralisatie van sekswerkers maakt het voor elke instantie eenvoudiger om te controleren. Zij zijn 
ook beter te benaderen voor organisaties zoals de GG en GD, Scharlaken Koord en dergelijke. 
Daarom zou de drempel zo ook laag mogelijk moeten zijn om in de vergunde bedrijven te werken. 
Deze invoering  zal echter het tegenovergestelde teweeg brengen.  

Een ambtenaar die de zelfredzaamheid van een sekswerker moet gaan beoordelen is niet alleen 
beledigend, kleinerend en stigmatiserend maar ook een inbreuk op de privacy en het toppunt van 
arrogantie. Hierdoor lijkt de overheid wederom te bewijzen hoe men denkt over sekswerk. Een 
sekswerker die zelf kiest voor dit beroep moet toch wel verslaafd zijn, gedwongen worden of 
psychische problemen hebben. De overheid houd het dus nog steeds voor onmogelijk dat 
sekswerkers bewust voor dit vak kiezen.  

Ook het feit dat sekswerkers , die met de opting in regeling werken, tijdens de corona sluiting geen 
enkele financiële ondersteuning kregen bevestigd deze denkwijze.  

We gaan helemaal weer terug naar de jaren 70 en alle positieve kanten aan het legalisatieproces 
wordt hierdoor teniet gedaan. Men gooit de baby met het badwater weg. Elke sekswerker die wordt 
uitgebuit is er 1 teveel maar dit is zeker niet de manier om het te voorkomen of uit te sluiten.


